
 

 
 

 

 

Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde 
 
Dato: torsdag 4. april 2024 
 
Tidspunkt: kl. 17.00 - 19.00 
 
Forplejning: Skolen 
 
Mødeformand og ordstyrer: LMR 
 
 
Dagsorden: Helle og Kasper 
 
Ref: Rikke  

Nordlyset:  
Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Tina Hedevang Christensen (THC), 
Torben Erik Hemann (TEH), Peter Juhl From (PJF), Katrine Bom-
holt Ahlbeck (KBA) 
 
Skole:  
Sofie Boesen (SB), Kasper Jensen (KJ), Rikke Wenneberg (RW), 
Mai-Britt Tinning Hegelund (MTH), Oddny Maria Oddsdottir (OM), 
Helle Kathrine Pind Rasmussen (HR), Louise Maja Rønfeldt (LMR), 
Tanja Hedevang (TH), Ulla Østergaard (UØ) 
 
 
Suppleant: Vakante 
 
 
Fraværende: HMB, UØ, 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der sær-
lige ansvarlige, gæster og er det til ori-
entering (O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftel-
sen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem 
og hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden 
(B) 
 

5 min Bestyrelsen godkendte dagsordenen, 
dog fortsætter mødet til 19:30. 

 

2. Referatet fra sidst 
 

5 min Referatet blev gennemgået. Alle 

3. Nyt fra elevråd (O) 5 min Formandskabet har deltaget i fælles-
kommunal elevrådsmøde på Fælle-
den den 2. april. 
Elevrådet fra 3.-6. klasse har været 
samlet for at se på forslag til ny lege-
plads. På mødet kunne de give deres 
besyv med. 

Elevrådet 

4. SFO og Klub – personale 
deltager. 

• Udgangspunktet for 
snakken er princip-
pet for SFO og klub. 

15 min Princippet findes på hjemmesiden. 
 
Alex fra SFO og Louise fra Klubben 
var inviteret til at fortælle om vores 
fritidstilbud. 
Alex fortalte om hvordan der forek-
sempel, via lege og aktiviteter skabes 
struktur for børnene. Det er nogle ak-
tiviteter, som børnene skal deltage i. 
Dette gøres blandt andet for at 
hjælpe med at skabe nye relationer. 
Ugeplaner udgives ikke, men i stedet 
udgives Kometnyt en gang om måne-
den, hvor der fortælles om kom-
mende temaer og aktiviteter.  
 
Princippet for klub og SFO ændres 
således, at der kommer til at stå, at 
der udgives Kometnyt en gang om 
måneden. 

Alle 



 

 
 

 

 
Louise fortalte om ugeplanen med 
indhold,der sendes ud hver fredag.  
Der fokuseres på det positive, og gi-
ver forældrene en mulighed for at 
høre om aktiviteter. 
Børnene kan orientere sig om aktivi-
teter i løbet af ugen på en tavle, der 
hænger centralt i Klubbens område. 
Der er som udgangspunkt to voksen-
styrede aktiviteter på programmet om 
dagen, som børnene har mulighed 
for at deltage i. 
 

5. Forældretilfredshedsunder-
søgelse i skole og SFO 

• Forældretilfreds-
hedsundersøgelse i 
børnehuset. 

15 min Den landsdækkende brugertilfreds-
hedsundersøgelse af folkeskolen og 
SFO | Indenrigs- og Sundhedsmini-
steriet (ism.dk) 
 
Kasper fortalte om undersøgelsen, 
der laves hvert 3. år; bestyrelsen be-
sluttede at nedsætte en gruppe, der 
dykker ned i data for skolen og 
SFOen. 
Gruppen består af: KJ, THC og SB. 
 
Undersøgelsen laves også på dagtil-
budsområdet hvert 3. år, men besty-
relsen valgte også at fastholde den 
årlige forældretilfredshedsundersø-
gelse, der er udarbejdet af fællesbe-
styrelsen. 
 

Alle 

6. Møde mellem personale og 
bestyrelse 

15 min Ledelsen finder en dato inden næste 
bestyrelsesmøde. 

Alle 

7. Opfølgning skolefest 10 min Godt samarbejde mellem 8. klasses 
forældre og børnehuset i forbindelse 
med produktion af mad i børnehusets 
køkken. 
Fremadrettet tilbydes 8. klasse at stå 
for madsalg, og 6. klasse tilbydes at 
stå for kage/kaffe salg. 
Det var en rigtig god skolefest, og det 
var dejligt med levende musik leveret 
af elever. 
Det var svært at finde plads i hallen, 
da mellemtrinnet kom efter teater. Vi 
skal finde en løsning til næste år, så 
der er plads til alle, når der skal spi-
ses. 
Sprogbruget i teaterstykket blev kom-
menteret af forældre. Det har givet 
gode samtaler i hjemmene, på skolen 
og i børnehuset om venskabersamt 
om sprogbrug generelt, og hvornår 
man siger hvad og til hvem. 

Alle 

https://ism.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo
https://ism.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo
https://ism.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo
https://ism.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo


 

 
 

 

8. Skabelon til foretagelse af til-
syn med principper 

10 min THC fremlagde udkastet til skabelo-
nen; bestyrelsen bakkede op om ud-
kastet og besluttede fremadrettet at 
føre tilsyn ud fra denne skabelon. 

Tina 

9. Revision af trivselsdokument 10 min Hjemmesiden er rettet til og det 
unødvenlige er fjernet. 

Louise, Ulla 

10. Princip og procedure for 
valgfag 

10 min Der laves en tilføjelse til princippet; 
det laver SB efter drøftelsen i besty-
relsen. 

Louise, Sofie 

11. Kommunikation 

• Hvad er næste 
skridt? 

10 min Forslag om at kommunikation er 
tema på næste skoleårs møde mel-
lem bestyrelse og personale. 

(Tina) 

12. Nyt fra skole og børnehus 5 min Vi er godt i gang med fagfordelingen 
for kommende skoleår.  
Der bygges stadig om i børnehuset, 
men vi nærmer os målet om forhå-
bentligt et par uger.  
 

Ledelsen 

13. Rundvisning i Pavillionen 10 min Bestyrelsen inviteres til at se pavillio-
nen på næste bestyrelsesmøde, når 
den er helt færdig. Det er 6. maj klok-
ken 18:45 forud for bestyrelsesmødet. 

Alle 

14. Evt  Fondsansøgning 

• Trakfiklegatet, som vi søgte, 
har vi desværre fået afslag 
på, men vi har stadig to an-
søgninger ude.  

 
Læserbrev 

• Har været bragt i Uge-Bladet 
og Galten Folkeblad 

Mødet den 18. april 

• Rundvisningssteder: Bibliote-
ket, venskabstræet på mel-
lemtrinnet, faglokaler, klasse-
lokaler og stuer. 

• Invitationen hænger flere ste-
der på skolen og bliver sna-
rest sendt ud via Aula, hvor 
der er tilmelding på. 

 

 

15. Punkter til næste møde  • Hvordan klædes nye medar-
bejdere på til veje til mindre 
skældud og relationsarbej-
det? 

• Fælles billede af bestyrelsen 

• HMB deler link for kalender 
med opdateret årshjul for til-
syn med principper. 

• Kommunikation – opstart af 
arbejdet med kommunikati-
onspolitik. Punktform omkring 
den gode kommunakation 
mellem skole og hjem. Hvor-
når ringer man og hvornår 
skriver man. 

• Mælkeordning – skal vi fortsat 
tilbyde ordningen?  

 



 

 
 

 

  


